



ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW

NEW
DATES

7-9 SEP 2021 | HKCEC

Register Now

Return of Wine Events at HOFEX 2021! 美酒活動再度回歸 HOFEX 2021!

Major wine events will return to HOFEX this year! The 3-day celebration at HKCEC from 7-9 September 2021 offers an extensive opportunity for sommeliers and connoisseurs to appreciate a variety of selected wines and spirits. A series of onsite events will be at the show to honour the best spirits and professionals from far to end. Visitors can catch up with the latest industry trends and hear the from world-renowned Masters of Wine at our masterclasses and seminars! Mark the events on your calendar now!

萬眾期待的美酒活動今年再度回歸HOFEX!將於香港會議展覽中心舉行為期3天(2021年9月7日至9日)的展覽為侍酒師和懂於欣賞美酒的每一位提供了一個能細味各種精選葡萄酒和烈酒的絕佳機會。展覽將舉辦一系列活動,以表揚來自各地的高級美酒和業內人士對行業的付出。此外,各位更可以參加我們的大師班和研討會,向世界知名的葡萄酒大師學習行業的最新走向!立即了解我們的精彩活動!

Be our exhibitors
成為參展商

Highlighted Events 焦點活動:

Hong Kong Best Spirits Awards

Co-organised by Whisky Magazine, the Awards features two categories - Bar, Restaurant & Hotel Categories, and Spirits & Design Categories. Top judges spanning diverse backgrounds will select the very best spirits in each category to honour candidates with the highest levels of professional competence.

與 Whisky Magazine 聯合主辦, Hong Kong Best Spirits Awards 最佳烈酒大獎分為兩個類別 - 酒吧、餐廳及酒店類別以及烈酒及設計類別。來自不同背景的頂級評委將於各每個類別中選出最優秀的作品和最具影響力的業界代表。



Hong Kong Washu Awards 香港和酒大賞

Riding on the successful debut in 2020 RBHK, we will continue to partner with Whisky Magazine and Miss Sake Hong Kong to stir up industry interests with this one-of-a-kind award!

繼2020年於 Restaurant & Bar Hong Kong 首度亮相後, HOFEX 將繼續與 Whisky Magazine 和 Miss Sake Hong Kong 合作, 以這個獨一無二的獎項來激起和酒浪潮!



ProWine Hong Kong Wine Forum 葡萄酒論壇

World-renowned Masters of Wine will lead a series of educational and informative masterclasses and seminars to share their insights on the upcoming trends, the foresight of Asia wine industry and how we can enter this massive emerging market.

世界知名的葡萄酒大師將主持一系列具有教育意義和豐富資訊的大師班和研討會, 分享他們對亞洲葡萄酒行業的遠見和趨勢以及如何進入這個龐大的新興市場的獨特見解。



Click here for more event info
按此觀看更多活動資訊

Be our exhibitors
成為參展商

Organiser:



informa
markets

Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong
Kong

+852 2827 6211

exhibit@hofex.com

Follow us:

HOFEX.HK
HOFEXHK

